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      Annotation

    
        
          Объектом исследования являются грузовые биржи, транспортно-грузовые биржи и прочие разновидности площадок данного рода.
Целью выпускной квалификационной работы является исследование проблем внедрения грузовых бирж на территории России, а также анализ мировых тенденций в данной сфере.
На основе анализа законодательной базы, международного опыта, мировых тенденций и Российской практики, были определены барьеры, препятствующие развитию бирж.
Были разработаны и предложены мероприятия, в следствии которых можно улучшить деятельность грузовых бирж на территории России.
Также была рассчитана экономическая выгода от создания грузовой биржи на основе экспедиторской компании.
        

        
          The object of the research is freight exchanges, transport-but-freight exchanges and other types of sites of this kind.
The purpose of the final qualifying work is to study the problems of introducing freight exchanges in Russia, as well as the analysis of world trends in this field.
Based on the analysis of the legal framework, international experi-ence, global trends and Russian practice, barriers to the development of exchanges were identified.
Were developed and proposed measures, in consequence of which it is possible to improve the activity of freight exchanges in Russia.
The economic benefit of creating a cargo exchange on the basis of a freight forwarding company was also calculated.
        

    

  

  
    
      Document access rights

    

		
      Network
    		
      User group
    		
      Action
    	
	
              	
        ILC SPbPU Local Network
      		
        All
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
              	
        Internet
      		
        Authorized users SPbPU
      		
          [image: Read]
                      	
      
	
          [image: ->]
              	
        Internet
      		
        Anonymous
      		
                      	
      


    

  

  
    Usage statistics

    
        
          	
                
                  [image: stat]
              	
                Access count: 36
                

                Last 30 days: 0
                

                
                  Detailed usage statistics
                
              


        

    

  


    

  
        
      
        		
              

	Advanced Search
	Attribute Search
	Contacts
	Information Library Complex



              	Last Arrivals
	Most Requested Items


            	
              
    © SPbPU, 1996-2023



    Powered by ILS 
    
    «Ruslan-Neo»
    (© OOO «OLS»)


            	
			


      

    
  

  

[image: ]





